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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  30. 3. 2022 
 

Z  A P I S N I K 
19. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 29. 3. 2022 ob 17. uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, na Mirni.  
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Anton Mirt, Tomaž Zorc, Zoran Remic, Aleš Starič, Blanka Pust, Damjan 
Koščak, Anton Kašič; 
Odsotni: - Milan Škufca (opr.) 
 
Ostali prisotni: 
OU: župan Dušan Skerbiš, direktorica OU Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, Lea Bučinel, mag. Štefan Velečič, mag. Valerija 
Jarm, Davorin Fink; 
 
Zunanji poročevalci gradiva: 

- Blaž Malenšek- predstavnik podjetja ESPRI d.o.o.  
- Karmen Lukše- predstavnica ZD Trebnje 
- Andreja Pleničar- direktorica KPG Trebnje 
- Ralf Pančur- GOP d.o.o. 

 
Predstavnik medijev:  

- Rok Nose, Dolenjski list 
 
 
Sejo je vodil župan, ki je najprej ugotovil sklepčnost (prisotnih je bilo 8 članov OS) in predlagal spremembo dnevnega reda in sicer: 
6. točka se prestavil na 2. točko, ostale se ustrezno preštevilčijo.  

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
  

Nato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje z dne 21.12.2021 
2. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje 

Občine Mirna -  1. obravnava 
3. Kadrovske zadeve:  

➢ Predlog soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje   
➢ Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom 

Trebnje 
➢ Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Knjižnica Pavla Golia 

Trebnje 
➢ Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Center za izobraževa-

nje in kulturo Trebnje 
➢ Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice JZ Knjižnica Pavla Golia  Trebnje za leto 2021  
➢ Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice JZ Zdravstveni dom Trebnje za leto 2021  
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➢ Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice JZ Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 
za leto 2021  

➢ Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti ravnateljice OŠ Mirna za leto 2021  
4. Predlog Statuta Občine Mirna – 1. obravnava 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2022 – rebalans 1 
6. Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjska - skrajšan posto-

pek 
7. Obvezna razlaga določb četrtega odstavka 75. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Mirna 

(UGSO, št. 13/2014, 1/2015, 15/2015, 47/2016, 53/2016, 53/2017, 67/2021) 
8. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2021 
9. Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2021 
10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi višine 

subvencije Občine Mirna 
11. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah parc. št. 2303/2, 25/318, 

25/319, 25/320, 25/321, 25/322, 25/323, 25/342, vse k.o. 1410 – Mirna ter 1703/129,  k.o. 1402 Selo-Mirna 
12. Program oskrbe s pitno vodo na vodovodnem sistemu DANA za obdobje 2022 – 2025 
13. Program čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode za obdobje 2022-2026 na območju Občine Mirna 
14. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
15. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje z dne 21.12.2021 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 18. redne seje z dne 21.12.2021. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 2. točki: 
Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Občine Mirna 
-  1. obravnava 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je obrazložil predstavnik podjetja ESPRI d.o.o., gospod Blaž Malenšek, ki je gradivo tudi 
pripravil. Predstavil je vsebino in razloge za sprejem predlaganega gradiva in obrazložil spremembe glede na veljavni Odlok: v 
postopku izračuna komunalnega prispevka se ukinja indeksacija, upošteva se bruto tlorisna površina stavbe. Poudaril je, da spre-
memba trenutno prinaša približno 10% zvišanje komunalnega prispevka,  katerega efekt bo eliminirat z višanjem inflacije. Še vedno 
pa je višina komunalnega prispevka med najnižjimi. Nov Odlok se sprejema zaradi uveljavitve krovne zakonodaje - ZUreP-3, ki se 
bo začel uporabljati 01.06.2022 in zaradi sprejetih tretjih sprememb OPN. 

Gradivo so predhodno obravnavali naslednji odbori: Odbor za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) in Statutarno pravna komisija 
(v nadaljevanju SPK). 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa s popravkom. 
 
RAZPRAVA: 
Zoran Remic, predsednik SPK je predlagal, da se preveri ustreznost termina, uporabljenega v 20. členu »občinska inšpekcija«. 
Blanka Pust je vprašala, zakaj se uporablja izraz »občinska inšpekcija«, glede na to, da občinske inšpekcije na območju občine 
Mirna v bistvu ni. 
Župan je odgovoril, da je s tem mišljena občinska inšpekcija, ki deluje v okviru SOU OD s sedežem v Novem mestu. 
Direktorica je odgovorila, da Občina Mirna ima občinsko inšpekcijo, organ, ki izvaja naloge pa je SOU OD.  
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Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje 
Občine Mirna v predloženem besedilu v 1. obravnavi. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 3. točki: 
Kadrovske zadeve:  
 

➢ 3.1 Predlog soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje   
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM. 
 
Nato se je predstavila kandidatka za direktorico Zdravstvenega doma Trebnje, Karmen Lukše. 
 
Gradivo je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVVI). 

Po pooblastilu predsednika KMVVI, Milana Škufce, je komisijo vodil Zoran Remic, ki je povzel je razpravo, ki je potekala na pristoj-
nem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
Članica Sveta zavoda ZD Trebnje, Blanka Pust je povedala, da so člani Zavoda soglasno sprejeli in potrdili Karmen Lukše kot 
ustrezno kandidatko za direktorico ZD Trebnje. 
 
RAZPRAVA: 
Zoran Remic je vprašal, kakšno je stanje zagotavljana zdravstvene oskrbe v ZD Trebnje, glede na številno odhajanje zdravnikov. 
Karmen Lukše je odgovorila, da je zaenkrat vzdušje pozitivno, novih odhodov ni napovedanih, potekajo pa razgovori tudi s tujimi 
zdravniki. Aprila naj bi zaposlili tri mlade zdravnice (štipendistke, domačinke). 
 
Nadalje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna poda soglasje k imenovanju Karmen Lukše za direktorico javnega zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje.   
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
➢ 3.2 Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM. 

Gradivo je predhodno obravnavala KMVVI. 

Po pooblastilu predsednika KMVVI, Milana Škufce, je komisijo vodil Zoran Remic, ki je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna za predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje ime-
nuje Blanko Pust. 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o imenovanju  predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda 
Zdravstveni dom Trebnje v predloženi vsebini. 
 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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➢ 3.3 Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Knjižnica Pavla Golia 
Trebnje 

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM. 
 
Nato je delovanje javnega zavoda predstavila direktorica Knjižnice Pavla Golie Trebnje, Andreje Pleničar. 

Gradivo je predhodno obravnavala KMVVI. 

Po pooblastilu predsednika KMVVI, Milana Škufce, je komisijo vodil Zoran Remic, ki je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna za predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 
imenuje Barico Kraljevski. 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o imenovanju  predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda 
Knjižnica Pavla Golie Trebnje v predloženi vsebini. 
 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

➢ 3.4 Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Center za izobraževanje 
in kulturo Trebnje 

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM. 

Gradivo je predhodno obravnavala KMVVI. 

Po pooblastilu predsednika KMVVI, Milana Škufce, je komisijo vodil Zoran Remic, ki je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna za predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda Center za izobraževanje in 
kulturo Trebnje imenuje Elviro Žagar. 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o imenovanju  predstavnika Občine Mirna v Svet javnega zavoda 
Center za izobraževanje in kulturo Trebnje v predloženi vsebini. 
 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

➢ 3.5 Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice JZ Knjižnica Pavla Golia Trebnje za leto 2021  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
je delovno uspešnost direktorice obravnaval svet zavoda KPGT na svoji 10. redni seji dne 24.2.2022 in določil s sklepom delovno 
uspešnost v višini 5% mase sredstev osnovne plače direktorice v letu 2021, kar pomeni 1.605,15 EUR bruto, kar Občina Mirna 
zagotavlja v ustanoviteljskem deležu 13,37%.  
 
Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD).  

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna podaja soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Knjižnice Pavla Golie Trebnje za leto 
2021, in sicer v višini 5% mase sredstev osnovne plače direktorice za leto 2021, kar Občina Mirna zagotavlja v ustanovi-
teljskem deležu Knjižnice Pavla Golie Trebnje. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

➢ 3.6 Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice JZ Zdravstveni dom Trebnje za leto 2021  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
je delovno uspešnost direktorice obravnaval svet zavoda na svoji 13. redni seji dne 23.2.2022 in določil s sklepom, da se potrdi 
doseganje kriterijev v višini 100% vrednosti meril za doseganje dela plače za delovno uspešnost. Svet zavoda je sklenil, da se za 
izplačilo redne delovane uspešnosti nameni 5% sredstev mase za plače za leto 2021. Občinski proračun nima finančnih posledic 
pri izplačilu sredstev za delovno uspešnost direktorice ZD Trebnje.   
 
Gradivo je predhodno obravnaval ODD. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna podaja soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma Trebnje za leto 
2021 v višini 5% sredstev mase za plače za leto 2021.  

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

➢ 3.7 Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice JZ Center za izobraževanje in kulturo Trebnje za 
leto 2021  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
je delovno uspešnost direktorice obravnaval svet zavoda CIK Trebnje na svoji 10. redni seji dne 24.2.2022, pri čemer je direktorica 
dosegla 100% vrednosti meril za ugotavljanje delovne uspešnosti. S sklepom je določil delovno uspešnost v višini 5% mase sred-
stev osnovne plače direktorice za leto 2021. Občina Mirna zagotavlja sredstva v ustanoviteljskem deležu 13,37%, kar pomeni 43,72 
EUR.  
 
Gradivo je predhodno obravnaval ODD. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna podaja soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Centra za izobraževanje in kulturo 
Trebnje za leto 2021, in sicer v višini 5% mase sredstev osnovne plače direktorice za leto 2021, kar Občina Mirna zagotavlja 
v ustanoviteljskem deležu Centra za izobraževanje in kulturo Trebnje od deleža, ki ga zagotavljajo Občine ustanoviteljice 
za stroške dela direktorice.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

➢ 3.8 Predlog soglasja k redni delovni uspešnosti ravnateljice OŠ Mirna za leto 2021  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
je delovno uspešnost ravnateljice obravnaval svet zavoda na svoji 2. seji dne 24.2.2022 in določil s sklepom, da je ravnateljica OŠ 
Mirna za koledarsko leto 2021 dosegla 100% vrednosti meril za doseganje dela plače za delovno uspešnost. Svet zavoda je so-
glasno sklenil, da se za izplačilo redne delovane uspešnosti nameni 5% za osnovne plače v obdobju za leto 2021.   
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Gradivo je  predhodno obravnaval ODD. 
 
Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna podaja soglasje k redni delovni uspešnosti ravnateljice OŠ Mirna za leto 2021 v višini 5% 
sredstev osnovne plače ravnateljice OŠ Mirna za leto 2021.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 4. točki 
Predlog Statuta Občine Mirna – 1. obravnava 
 
Direktorica OU, Tanja Šinkovec, je obrazložila predloženo gradivo in izpostavila razloge, ki narekujejo sprejem novega Statuta.  
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa s predlaganimi popravki. Omenil je še, da se glede glasila niso opredelili. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Statut Občine Mirna v predloženi vsebini prvi obravnavi z naslednjimi spremembami 
v 6. členu: 
- v poimenovanju 6. člena se doda beseda »himna«, 
- v prvem odstavku se za besedo praznik, doda besedo »himna«, 
- črta se četrti odstavek. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2022 – rebalans 1 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je Maja Anzelj, višja svetovalka za proračun in finance. Izpostavila je spremembe predlaga-
nega rebalansa proračuna za leto 2022 glede na sprejeti proračun: 

- V načrt razvojnih programov je vključen nov projekt »Nabava modularne enote vrtca« na katerem se sredstva načrtujejo 
v višini 190.000,00 EUR, 

- zmanjšana so načrtovana sredstva na projektu »Učni park – Medeni drevored« za 6.136,75 EUR, 
- zmanjšana so načrtovana sredstva za investicijsko vzdrževanje OŠ Mirna za 70.000,00 EUR, 
- usklajeno  je stanje sredstev na računu na dan 31.12.2021. 

 
Gradivo so na predhodno obravnavali naslednji odbori:  OPLS, ODD in SPK. 

Predsednica OPLS, Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
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Župan je povedal, da se je namesto zadolžitve odločil za prerazporeditev sredstev. 
Aleš Starič je vprašal, kakšna je časovnica izvedbe projekta. 
Župan je odgovoril, da bo objavljeno javno naročilo za izbiro izvajalca, v maju naj bi se izdelala dokumentacija za pridobitev grad-
benega dovoljenja.  
Blanka Pust je poudarila, da je OPLS predlog rebalansa potrdil. Meni, da bi bilo 9. oddelek vrtca potrebno odpreti že 1.9.2021 in 
da se vse odvija prepočasi. Dodala je, da  bilo že decembra 2021 pri pripravi proračuna za leto 2022 80.000,00 EUR namenjenih 
za zagotovitev prostorov za  9. oddelek vrtca in da bi se izvedba lahko začela že prej. Pomisleke ima tudi glede morebitnega odprtja 
10. oddelka vrtca, saj gradnje novih blokov  posledično pomeni nove prebivalce. Na koncu je še izrazila bojazen ali bo nov vrtec 
možno graditi v finančnih okvirih, kot so bili določeni v DIIP, glede na dejstvo da se gradbeni material močno draži. 
Župan je povedal, da se intenzivno dela na optimizaciji in da se iščejo rešitve, ki ne bodo pomenile slabše kakovosti bivanjskih 
razmer.   
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2022 
v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjska - skrajšan postopek 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM. Povedala je, da se v okvir dela SOU OD  
dodaja nova naloga, in sicer področje informatike. 

Gradivo so predhodno obravnavali naslednji odbori: OOP in SPK. 

Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske 
uprave občin Dolenjske  po skrajšanem postopku. 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin v 
predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Obvezna razlaga določb četrtega odstavka 75. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Mirna (UGSO, št. 
13/2014, 1/2015, 15/2015, 47/2016, 53/2016, 53/2017, 67/2021) 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil mag. Štefan Velečič, višji svetovalec za okolje in prostor. Povedal je, da ob-
vezna razlaga pojasnjuje določbo glede postavitve enostavnih in nezahtevnih objektov na kmetijskih zemljiščih za potrebe kmetijske 
dejavnosti.  
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
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RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEP: 
Sprejme se obvezna razlaga določb četrtega odstavka 75. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Mirna 
(UGSO, št. 13/2014, 1/2015, 15/2015, 47/2016, 53/2016, 53/2017, 67/2021). 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2021 
 
Maja Anzelj, višja svetovalka za proračun in finance, je obrazložila predlagano gradivo in izpostavila večje investicije, ki so bile 
realizirane v letu 2021. 
 
Gradivo je predhodno obravnaval OPLS. 

Predsednica OPLS, Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 

RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2021. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 9. točki 
Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2021 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM.  

Gradivo so predhodno obravnavali naslednji odbori: OOP in OPLS. 

Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednica OPLS, Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznani s poročilom o realizaciji načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za 
leto 2021 po priloženi tabeli (obrazec št. 7). 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 10. točki 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi višine subvencije 
Občine Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
gre za redno letno uskladitev cen, pri čemer so bile upoštevale spremembe zakonodaje. Višja cena stroškov storitve Pomoč družini 
na domu (PND) pomeni večji strošek za občinski proračun, pri čemer se cena storitve za uporabnika ob nespremenjeni višini 
subvencije, kot velja sedaj, znižuje. Občinski svet poda soglasje k trem določenim cenam (ob delavnikih, ob nedeljah in praznikih), 
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določi se subvencija, za katero se predlaga, da ostane na isti ravni. Spreminjajo se tudi stroški vodenja in koordiniranja ter stroški 
strokovne priprave.   
 
Gradivo je predhodno obravnaval ODD. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter 
določitvi višine subvencije Občine Mirna v predloženi vsebini.   

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 11. točki 
Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah parc. št. 2303/2, 25/318, 25/319, 
25/320, 25/321, 25/322, 25/323, 25/342, vse k.o. 1410 – Mirna ter 1703/129,  k.o. 1402 Selo-Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil mag. Štefan Velečič, višji svetovalec za okolje in prostor. Povedal je, da na 
podlagi sklepa, ki ga sprejme občinski svet, OU izda odločbo o pridobitvi oz. ukinitvi statusa javnega dobra na posamezni nepre-
mičnini. Navedene nepremičnine so predvidene za prodajo, ker v naravi ne služijo več namenu javnega dobra, so pa občani izrazili 
interes za nakup. 
 
Gradivo so predhodno obravnavali naslednji odbori: OOP in SPK. 

Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah s parc. št.  2303/2, 
25/318, 25/319, 25/320, 25/321, 25/322, 25/323, 25/342, vse k.o. 1410 – Mirna ter 1703/129,  k.o. 1402 Selo-Mirna v predloženi 
vsebini. 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 12. točki 
Program oskrbe s pitno vodo na vodovodnem sistemu DANA za obdobje 2022 – 2025 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Davorin Fink, višji svetovalec za komunalno infrastrukturo.  
 
Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna potrjuje  Program oskrbe s pitno vodo na vodovodnem sistemu DANA za obdobje 2022 – 2025. 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 13. točki 
Program čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode za obdobje 2022-2026 na območju Občine Mirna 
 
Program čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode za obdobje 2022-2026 na območju Občine Mirna je prisotnim predstavil 
g. Pančur, predstavnik podjetja GOP, d.o.o.. Dejal je, da je Program pripravljen po predpisanem obrazcu, na podlagi stroškov, ki jih 
ima čistilna naprava in po željah, kaj bi se lahko še naredilo na čistilni napravi (investicija vpihovanja in predčiščenja z grabljami).   
 
Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se Program čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode za obdobje 2022-2026 na območju Občine Mirna v 
predloženi vsebini.  
                                                                  
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 14. točki 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
 
Člani OS OM so se seznanili z zapisniki sej naslednjih delovnih teles: 
 

➢ 11. seje Odbora za gospodarstvo, ki je bila dne 15. 3. 2022 
➢ 12. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 16. 3. 2022 
➢ 9. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo, ki je bila dne 17. 3. 2022 
➢ 14. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 23. 3. 2022 
➢ 18. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 22. 3. 2022 
➢ 11. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je bila dne 29. 3. 2022 

 
 
K 15. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je podal informacije glede: 

 
1. Člani OS OM so zastavili naslednja ustna vprašanja: 

 
Irena Dim: Ali bo prestavljeno avtobusno postajališče na Brezovici pri bivši mlekarski postaji? 
Odgovoril je župan: Predlog bo posredovan na SPVCP. 

 
Blanka Pust:  
Kako bo rešena ureditev cestne in ostale infrastrukture pri novih blokih? 
Član OPLS je na 9. seji, dne 17.03.2022 predlagal izdelavo pregleda oz. stanja občinskih cest, ki potekajo po zasebnih zemljiščih. 
Odgovoril je župan:  
Cesto in ostalo infrastrukturo bo izvedel investitor skladno s pogodbo o opremljanju. Investitor mora sanirati tudi poškodovani vhod 
oz. priključek na Sokolski ulici. 
Župan je predstavil tudi načrte glede asfaltiranja ulic na širšem območju Roj: 

- ZN Roje IV: spodnja notranja cesta (Sokolska ulica) je trenutno še v makadamski izvedbi do dokončanja gradenj, nato 
bo asfaltirana, infrastruktura je v celoti zagotovljena; zgornja cesta (Jamska ulica): po dokončanju gradenj še ostalih hiš 
bo sanirana, izveden bo pločnik. 

- Spomeniška ulica se bo urejala, ko do Dana d.o.o. menjavala vodovodne cevi. 
- Predvidena širitev ceste skozi Zapuže s postavitvijo opornega zidu: načrti so izdelani, ni pa soglasja glede cene za od-

kup. 
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- Investicijsko vzdrževanje občinskih cest: v teku je postopek javnega naročila za izbiro izvajalca del. 
 
V zvezi z odkupi zemljišč, po katerih potekajo občinske ceste, je pregled površin izdelan, primeri pa se rešujejo postopoma in 
posamično. 
 

2. Podali naslednje pobude: ni bilo. 
 

3. Podali naslednja pisna vprašanja: ni bilo. 
 

 
 
Seja je bila zaključena ob 19:05. 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan                           Dušan Skerbiš  


